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     Z á p i s n i c a   z   riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 11/2016 

v Jarabine  

konaného dňa 22. júna 2016 

 

Prítomní:              Lívia Kovalčíková, starostka obce 

   Vladimír Čokina    

Ing. Ľuboš Derevjaník 

   Peter Herko 

   Štefan Sýkora 

   Anna Sukovatá 

   PhDr. Žaneta Štefániková   

Mgr. Stanislava Vidová 

 

Ostatní prítomní: PhDr. Ivan Bulík, zapisovateľ  

  P. Jana Mytníková – ekonómka obce 

  p. Magdaléna Špesová – hlavný kontrolór obce 

  Mgr. Jozef Kovalčík – riaditeľ ZŠ s MŠ  

  PhDr. Zdenka Zavacká – vedúca DSS a ZPS 

  Adela Vilková 

  Ján Novajovský 

  Katarína Ňaňková 

   

Program:  v zmysle priloženej pozvánky 

                                                

                                                                                 

1. Otvorenie zasadnutia OZ v Jarabine 

 

Zasadnutie OZ v Jarabine otvorila a viedla starostka obce Lívia Kovalčíková. Zo 7 poslancov 

boli prítomní 7 poslanci. Starostka obce konštatovala, že OZ v Jarabine je uznášania schopné.  

Návrh programu OZ v Jarabine bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ 

v Jarabine. 

Program OZ v Jarabine č. XI/2016: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ v Jarabine, určenie overovateľov zápisnice a schválenie 

programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Vystúpenie občanov 

4. Reakcia na interpelácie občanov 

5. Interpelácia poslancov 

6. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ v Jarabine 

7. Rozpočtové hospodárenie obce, ZŠ s MŠ a lesného hospodárstva za rok 2015, 

záverečný účet 

8. Návrh VZN obce č. 12/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Jarabina 

9. Rôzne 

10. Záver 
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K návrhu neboli vznesené žiadne návrhy. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Program zasadnutia OZ v Jarabine bol schválený. 

 

Starostka obce v úvode zasadnutia poďakovala všetkým zúčastneným za prítomnosť a pomoc 

pri odovzdávaní repasovaného hasičského vozidla TATRA CAS, zvlášť osobne poďakovala 

svojmu zástupcovi p. Ing. Čokinovi, poslancovi p. Sýkorovi, poslancovi p. Herkovi aj 

poslankyni PhDr. Štefanikovej za úspešný priebeh akcie. Taktiež starostka poďakovala aj FS 

Poľana, ktorá svojim vstupom obohatila celú akciu. 

 

Starostka obce poďakovala aj p. Derevjaníkovej, ktorá organizovala II. ročník Memoriálu 

Vasiľa Derevjaníka v Penzióne Poľana. 

  

2. Voľba návrhovej komisie  

 

Obecné zastupiteľstvo v Jarabine určuje  

- Overovateľov zápisnice: Mgr. Stanislava Vidová, Anna Sukovatá 

- Zapisovateľa: PhDr. Ivan Bulík 

- Členov návrhovej komisie: Peter Herko, PhDr. Žaneta Štefaniková 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

3. Vystúpenie občanov 

 

- Neboli žiadne vystúpenia občanov. 

 

4. Reakcia na interpeláciu občanov 
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- Starostka obce informovala poslancov OZ o požiadavke p. Vilkovej č. d. 159, aby 

fungovala prevádzka materskej školy bola aj počas letných prázdnin alebo aspoň prvé 

tri júlové týždne. Na jej požiadavku reagoval riaditeľ ZŠ s MŠ Mgr. Jozef Kovalčík, 

ktorý je zásadne proti prevádzke MŠ počas letných prázdnin a to z dôvodu, že 

pedagogickí i nepedagogickí zamestnanci čerpajú dovolenku. Starostka obce 

poukázala na finančnú i personálnu náročnosť takejto prevádzky, ale do budúcnosti 

navrhuje hľadať riešenia pre takéto požiadavky občanov a rodičov detí. Po diskusii 

starostka obce vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu k návrhu. 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

- schvaľuje prevádzku MŠ v Jarabine počas letných prázdnin podľa predloženého materiálu 
Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

X Ing. Vladimír Čokina X 

X Ing. Ľuboš 

Derevjaník 

X 

X Peter Herko X 

X Anna Sukovatá X 

X Štefan Sýkora X 

X PhDr. Žaneta 

Štefaniková 

X 

X Mgr. Stanislava 

Vidová 

X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva nebol schválený.  

 

 - Starostka obce informovala o požiadavke sl. Nikoly Derevjaníkovej z posledného OZ 

na možnosť zriadenia posilňovne v priestoroch obecnej budovy. Starostka navrhla poslancom, 

aby schválili prenájom voľnej miestnosti po bývalom klube dôchodcov pre mládež na 

voľnočasové aktivity. Poslanci súhlasili s návrhom a zároveň odporučili pripraviť nájomnú 

zmluvu, kde budú presne stanovené podmienky nájmu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

schvaľuje prenájom miestnosti v budove bývalého klubu dôchodcov pre mládež na účely 

voľnočasových aktivít v súlade s podmienkami nájomnej zmluvy 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  
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5. Interpelácia poslancov 

 

- poslanec OZ p. Štefan Sýkora poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave 

a priebehu akcie pri odovzdávaní repasovaného hasičského vozidla TATRA CAS. 

- Poslankyňa p. Anna Sukovatá predniesla informáciu od občanov, ktorí sa sťažujú na 

nepokosené verejné priestranstvá. Starostka obce informovala poslancov o tom, že 

úpravy verejných priestranstiev prebiehajú priebežne počas roka a momentálne počas 

letných prázdnin budú prijatí niekoľkí brigádnici, aby bolo kosenie realizované 

častejšie. 

  

6. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ v Jarabine 

  

- Starostka obce na základe schváleného uznesenia z predchádzajúceho OZ požiadala 

poslancov, aby navrhli upomienkové predmety pre Ministra zahraničných vecí p. 

Miroslava Lajčáka, bývalého starostu obce p. Mikuláša Kaňu a správcu pravoslávnej 

cirkevnej obce p. Mgr. Juraja Čokinu za ich zásluhy a reprezentáciu obce. Výber 

upomienkového predmetu pre p. ministra Lajčáka zabezpečí p. starostka, pre p. Kaňu 

poslanec OZ p. Peter Herko a pre Pravoslávny chrám a p. Čokinu poslankyne OZ 

PhDr. Štefaniková a Sukovatá. 

- Starostka obce informovala poslancov o tom, že na terajšom OZ má byť predložená 

konkrétna cenová ponuka vedúcou školskej jedálnej p. Blizmanovou. Keďže p. 

Blizmanová nie je prítomná na OZ a nebola predložená žiadna cenová ponuka, 

starostka požiadala riaditeľa ZŠ s MŠ p. Mgr. Jozefa Kovalčíka, aby na najbližšom 

zasadnutí OZ v mesiaci august predložil cenovú ponuku na nákup potrebného 

materiálu pre jedáleň. 

- Starostka obce informovala o výsledku finančného auditu na kanalizáciu, z ktorého 

vyplývalo obci vrátiť neopodstatnené výdavky vo výške 7 939,--€. Po náročných 

jednaniach a argumentáciách, bol nakoniec výsledok auditu neopodstatnený a obec nie 

je povinná uhradiť spomínanú čiastku. V tejto veci je však potrebné doriešiť 

administratívne záležitosti. 

- Starostka obce informovala o projekte INTERREG (viac v bode rôzne). 

- Starostka obce ďalej informovala o prebiehajúcom audite na multifunkčné ihrisko. 

Posun v tejto veci je taký, že obec bude povinná uhradiť neoprávnené výdavky. 

Naďalej budú zvolané jednania za účelom zníženia výšky výdavkov. 

- Vedúca ZPS a DSS v obci p. PhDr. Zdenka Zavacká podala informáciu o stave 

prevádzky v zariadení. Zariadenie je momentálne bez zdravotnej sestry i zdravotného 

asistenta. Dávkovanie liekov raz týždenne zabezpečuje obvodná lekárka 

Derevjaníková a odborné zdravotné úkony zdravotná sestra zo spoločnosti Šias. Na 

ÚPSVR boli podané žiadosti, ktorých zriaďovateľ žiada o schválenie troch 

pracovných miest a to: zdravotný asistent, terapeut a upratovačka. Starostka obce 

položila otázku, či je zabezpečená starostlivosť v zariadení v zmysle platných 

právnych predpisov. Vedúca zariadenia garantovala zabezpečovanie zdravotnej 

starostlivosti. Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

- berie na vedomie informáciu od vedúcej ZPS a DSS PhDr. Zdenky Zavackej, že 

prevádzka a poskytovanie služieb i zdravotnej starostlivosti v tomto zariadení sú 

v súlade s platnými právnymi predpismi 
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- Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

7. Rozpočtové hospodárenie obce Jarabina, ZŠ s MŠ a lesného hospodárstva za rok 

2015, záverečný účet obce 

 

Ekonómka ZŠ s MŠ svoju neúčasť na zasadnutí OZ vopred ospravedlnila a materiály na 

rokovanie boli doručené poslancom v pozvánke. Poslanci vzali tieto informácie na vedomie. 

 

Ekonómka obce Jarabina p. Jana Mytníková predložila na rokovanie rozpočtové hospodárenie 

obce Jarabina, kde vysvetlila podrobne jednotlivé položky v rozpočte a požiadala schváliť OZ 

v Jarabine záverečný účet obce Jarabina. Poslanci vzali na vedomie aj výsledok hospodárenia 

lesného hospodárstva obce. Poslanci vzali informácie o rozpočte obce na vedomie a zároveň 

hlasovali o použití prebytku rozpočtového hospodárenia obce na tvorbu rezervného fondu vo 

výške 12 378,18 € na splátku úverov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

A/ schvaľuje návrh Záverečného účtu obce Jarabina 

B/ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 

výške 12 378,38 € na splátku úverov 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

8. Návrh VZN č. 12/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými odpadmi 

na území obce Jarabina 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ v Jarabine o potrebe schváliť nové VZN 

o nakladaní s odpadmi, nakoľko v tejto súvislosti nastala zmena legislatívy a preto je potrebné 

mať aktuálny dokument. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

schvaľuje VZN č. 12/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými odpadmi na území 

obce Jarabina. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 

Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

9. Rôzne 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ o pretrvávajúcich problémoch v 16 b. j., doposiaľ 

neboli staviteľom odstránené nahlásené závady a vznikajú nové. Starostka obce navrhla 

poslancom tento problém riešiť súdnou cestou, ktorá môže trvať dlhé obdobie alebo začať 

postupne odstraňovať závady na vlastné náklady. Poslanci sa priklonili k alternatívne 

svojpomoci a navrhli osloviť miestnych stavebných odborníkov. Starostka zvolá stavebnú 

komisiu obce a o ďalšom výsledku bude informovať poslancov. Poslanci vzali túto 

informáciu na vedomie. 

 

Starostka obce informovala o stave projektu INTERREG. V prípade schválenej dotácie by sa 

v obci malo vybudovať parkovisko pri novom cintoríne a lávka spájajúca kamiensky 

a jarabinský kataster na potoku „Litmanovský potok“. Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

Starostka ďalej informovala o žiadosti p. Mikuláša Michňu č. d. 307 na vydanie stavebného 

povolenia, ktorý má záujem vybudovať rekreačnú chatu na svojom pozemku v blízkosti jeho 

rodinného domu. Poslanci nemali k tomuto výhrady a hlasovali o návrhu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  

schvaľuje zámer p. Mikuláša Michňu a Anny Michňovej č. d. 307 na výstavbu rekreačnej 

chaty na pozemku parc. č. KN-C 255/3 v k. ú. Jarabina vo vlastníctve žiadateľa. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu obecného zastupiteľstva: 

 

Za proti Zdržali sa 

   

Ing. Vladimír Čokina  X X 

Ing. Ľuboš Derevjaník  X X 

Peter Herko  X X 

Anna Sukovatá X X 

Štefan Sýkora  X X 

PhDr. Žaneta Štefaniková  X X 

Mgr. Stanislava Vidová  X X 
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Návrh uznesenia obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

Starostka ďalej informovala o poškodení verejného osvetlenia v parku neprispôsobivým 

občanom. V tejto záležitosti bolo začaté vyšetrovanie pre poškodzovanie verejného majetku. 

Poslanci vzali túto informáciu na vedomie. 

 

Poslankyňa OZ p. Anna Sukovatá informovala poslancov OZ i starostku obce o záujme 

fotografky vystavovať na slávnostiach svoje fotografie, ktoré boli nafotené v Jarabine a jej 

okolí. Starostka obce takúto iniciatívu privítala a poďakovala poslankyni za iniciatívu. 

 

10. Záver 

V závere OZ starostka obce p. Lívia Kovalčíková poďakovala prítomným za účasť a ukončila  

zasadnutie. 

 

Návrhová komisia:  Peter Herko    ................................... 

 

 

    PhDr. Žaneta Štefaniková  ...................................  

 

     

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

    Mgr. Stanislava Vidová  ..................................... 

 

 

    Anna Sukovatá   ..................................... 

 

     

 

Zapisovateľ:   PhDr. Ivan Bulík   ...................................... 

                                     

 

 

 

 

                                    Lívia Kovalčíková 

                                        starostka obce                           ........................................... 


